
Protokół Nr 52/2022

z posiedzenia Komisji Statutowej i Pomocy Spolecznej Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim w dniu 14 września 2022r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1.
2.
3.
4.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
Pracownik Ośrodka Pomocy Społecznej - Przemysław Wilkowski;
Inspektor Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego - Marcin Koniszewski;
Inspektor Referatu Spraw Obywatelskich - Sylwia Karbowiak.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Tobiasz Świniarski, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Inforrnacj a w zakresie realizacj i dodatków mieszkaniowych i dodatków energetycznych;
Opinia w sprawie wniosków o przyjęcie repatriantów;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. przyjęcia regulaminu korzystania z miejsca
aktywności i rekreacji w Sołectwie Dziechowo;
Odpowiedź na wniosek z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyj«;to jednogłośnie.

Ad.2. Pracownik Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawił Komisji informację w zakresie
realizacji dodatków mieszkaniowych i dodatków energetycznych (informacja stanowi
załącznik do niniejszego protokołu).

Pan Lesinski zapytał o ilość złożonych wniosków o przyznanie dodatku węglowego i czy są
już realizowane wypłaty w tym zakresie. Pan Wilkowski odpowiedział, że na dzień 13 września
br. złożone zostały 2.232 wnioski na dodatki węglowe. Nadmienił, że rząd przekaże środki na
wypłatę dodatków po znowelizowaniu zapisów ustawy, która ma nastąpić w najbliższych
dniach tj. 14-16 września br.
Pani Miczko zwróciła się o wyj aśnienie, co w informacji o dodatkach mieszkaniowych oznacza
zapis - liczba wniosków bez rozpatrzenia. Pan Wilkowski odpowiedział, że dotyczy to
złożonych niekompletnych wniosków, które nie zostały uzupełnione.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.3. Inspektor Referatu Spraw Obywatelskich poinforrnowała, że wpłynęły 2 wnioski
(prośby) o przyjęcie repatriantów na teren naszej gminy. Łącznie byłoby to 5 osób.
Przypomniała, że w świetle ustawy o repatriacji w przypadku przyjęcia repatriantów gmina
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powinna im zapewnić wyposażone lokale mieszkalne oraz ponosić koszty utrzymania przez
okres nie krótszy niż 2 lata. Zaznaczyła, że obecnie w gminie mieszkańcy złożyli41 wniosków
o przydział lokali mieszkalnych.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie negatywnie wnioski o przyjęcie repatriantów.

Ad.4. Inspektor Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej w sprawie przyje;cia regulaminu korzystania z miejsca aktywności i
rekreacji w Sołectwie Dziechowo.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.5. Inspektor Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego poinformował, że zakup busa
na potrzeby Warsztatów Terapii Zajęciowej nie jest zadaniem gminy, bo WTZ nie są gminną,
lecz powiatową jednostką organizacyjną. Z takim wnioskiem WTZ powinien się zwrócić do
Starostwa Powiatowego.

Pani Miczko stwierdziła, że chodziło nie o zakup busa lecz dofinansowanie jego zakupu.
Komisja zwróciła się do inspektora Referatu Irg skontaktowanie się w Dyrektorem Warsztatów
Terapii Zajęciowej celem nadania odpowiedniej procedury w sprawie możliwości
dofinansowania zakupu busa.

Ad.6. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu sierpniu br. po naniesieniu poprawki odnośnie zapisu o dofinansowaniu, a nie zakupie
busa na potrzeby Warsztatów Terapii Zajęciowej.

Ad.7. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pani Miczko zapytała o ulicę Więcborską. Inspektor Referatu Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego poinformował, że do opracowania projektu dokumentacji ulicy Więcborskiej
został wybrany branżowy zespół projektantów, zajmujący się oddzielnie drogownictwem,
oświetleniem i kanalizacja deszczową. Obecnie trwają prace projektowe.

Po wyczerpaniu porz4dku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie.
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